

博物館活動 MUSEUM ACTIVITIES

.....
免費
FREE

- 除特別註明，所有活動均免費及以粵語進行
All activities are free and conducted in Cantonese unless otherwise specified
- 參加人士或須繳付有關博物館的入場費
Admission fee to the museum may be required
- 節目如有更改，恕不另行通知
Programmes are subject to change without prior notice

-  日期及時間 Date and Time
-  地點 Venue
-  名額 Quota
-  參加辦法 Registration
-  查詢 Enquiries

香港科學館 · 全新展品
HONG KONG SCIENCE MUSEUM · BRAND NEW EXHIBIT

氣候行動劇場 CLIMATE ACTION SHOW

全球溫度上升快要逼近1.5度的臨界點，就連一向養尊處優的綿羊也焦急起來。綿羊教官菲菲、羊咩叔叔以及人工智能專員阿寶會為你們連繫世界各地的科學家和其他關注專員，一起瞭解更多氣候變化的影響。你更可以許下承諾，從個人和社群做起，對抗氣候變化。

The rise of global temperature is approaching the tipping point of 1.5 degrees and even the laid-back sheep are feeling concerned. Training Agents Felicity and Sheepy together with AI Agent Bo will connect you with scientists and other Change Agents across the world, to learn more about the effects of climate change. You can even make a pledge to take your place to battle against climate change as an individual and as part of the community.



香港科學館賽馬會環保廊
Jockey Club Environmental Conservation Gallery,
Hong Kong Science Museum

2732 3232    


香港歷史博物館
HONG KONG MUSEUM OF HISTORY


神奇鑄幣作坊 AMAZING COIN PRESS WORKSHOP


 10.7-14.8
(逢星期日 Every Sun)
10:45 - 11:30am
11:30am - 12:15pm


 13.7-10.8
(逢星期三 Every Wed)
3:15-4pm
4-4:45pm



 香港歷史博物館一樓大堂
Lobby, 1/F, Hong Kong Museum of History

 每節 25 人 (不限年齡)
25 persons per session (Suitable for all ages)

 請於活動當日到活動地點報名，每節活動前 15 分鐘派籌；名額有限，先到先得，額滿即止
Registration starts on spot before the activity commences. Quota tags will be distributed 15 minutes before each session starts. First-come-first-served

 因應 2019 新型冠狀病毒病的最新發展，節目可能有所更改，詳情請瀏覽博物館網頁 <https://hk.history.museum/> 或致電 2724 9082
In view of the latest situation of COVID-19, the programme is subject to change. For details, please visit <https://hk.history.museum/> or call 2724 9082




孫中山紀念館
DR SUN YAT-SEN MUSEUM

齊來動動手 佐渡丸模型製作坊 LET'S MAKE A MODEL: SADO MARU MODEL MAKING WORKSHOP




 17.7 (星期日 Sun) 3-4pm


13.8 (星期六 Sat) 3-4pm

 孫中山紀念館二樓活動室
Activity Room, 2/F, Dr Sun Yat-sen Museum

 每節 18 人 (不限年齡)
18 persons per session (Suitable for all ages)

 除特別註明外，可預先報名，每節最多 14 人，報名表格可於孫中山紀念館網站下載。另設即場報名，每節 4 人，活動開始前 30 分鐘在活動室接受登記。成功預先報名的參加者必須在當日活動開始前 5 分鐘到達登記，否則名額將由即場報名的候補者補上

Unless otherwise specified, prior registration is available for a maximum of 14 persons per session, the application form is available on the Dr Sun Yat-sen Museum website. Walk-in registration is also available at the Activity Room for 4 persons for each session 30 minutes before the activity commences. Successful prior registration applicants please arrive and register 5 minutes before the activity commences; otherwise the reserved seats may be released to walk-in participants

 因應 2019 新型冠狀病毒病的最新發展，節目可能有所更改，詳情及預先報名請瀏覽孫中山紀念館網頁 <https://hk.dr.sunyatsen.museum/> 或致電 3580 6780

In view of the latest situation of COVID-19, the programme is subject to change. For detail and prior registration, please visit <https://hk.dr.sunyatsen.museum/> or call 3580 6780